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Razprave ne
odpravljajo

težav
Po govoru predstavnika Papirnice

Vevče je v skupščinski dvnrani, kjer
sta 29. septembra zasedala zbor
združenega dela in zbor krajevnih
skupnosti, za Ireautek zavladal molk.
Delegat te delovne organizacije je
namreč potem, ko je predsednica na-
šega izvršnega sveta Gabrijela .lelen
poročala delegatom, kakšen je bil ob
polletju in kakšcn je v tem Irenutku
gospodarski položaj v naši obcini in
Sloveniji, na zanimiv, duhovit, včasih
celo zabaven, prav zalo pa tudi učin-
kovit način, slikovifo orisal težave, ki
pestijo vevško papirnico.

Vzroki za tako stanje so sicer bolj
ali manj znani: pomanjkanje repro-
dukcijskega materiala in izvoz na tuji
trg. Po besedah delegata izvaža pa-
pirnica okoli 50 odstotkov svojih iz-
delkov, ki jih na svetovnem trgu pro-
daja po nižji ceni od dejanske, z iz-
gubo. Tako tozda Grafični papir in
Tehnični papir delata z izgubo, pa
tudi nekatere druge delovne organi-
zacije v občini, ki so vse napore vlo-
žile v povečan izvoz, poslujejo na
meji rentabilnosti.

Kot je povedala predsednica izvrš-
nega sveta, smo letos v Mostah prvič
izvozili več materiala, kot pa smo ga
uvozili. Ta razlika znaša kar 17 od-
stotkov, vendar kljub temu nismo
dosegli količine, ki smo jo namera-
vali izvoziti. Neugodna gospodarska
gibanja. značilna za prvo polovico
leta, sc nadaljujejo. V naši občini je
zaskrbljujoče predvsem to, da de-
lovne organizacije zmanjšujejo koli-
činski obseg proizvodnje, zaradi po-
manjkanja reprodukcijskega mate-
riala je pričakovati zastoje v nekate-
rih tovarnah, dobro pa je, da smo
končali večino naložb, da se je pove-
čala akumulacijska sposobnost go-
spodarstva in da smo rast zaposlova-
nja obdržali v resolucijskih okvirih.
Vendar pa vse te težave ne izhajajo le
iz delovnih organizacij, je poudarila
Gabrijela Jelen, temveč tudi iz ne
dovolj pripravljenih, včasih celo na-
sprotujočih si predpisov, ki si zapo-
redoma sledijo. Izvršni svet naše ob-

čine sproti spremlja težave v podjet-
jih in je vedno pripravljen sprejeti
predstavnike delovnih organizacij,
če ti potrebujejo njegovo pomoč.

Še preden pa so delegati sprejeli
anali/o o poslovanju v prvem pollet-
ju, so opozorili, da hi bilo treba po-
zornost nameniti tudi Petrolovemu
tozdu Delavnice, ki je bil ustanovljen
s prvim januarjem lctos, pa je ie pri-
nesel naši občini dve tretjini vseh
izgtib, zabeleženih ob polletju. Sicer
pa delegati v razpravi niso bili zgo-
vorni. Zdi se, da so tokrat resneje kot
kdajkoli prej začutili, da razprave ne
odpravl jajo težav. Še vedno pa se vse
prevečkrat, je dejal predsednik
skupščine Marjan Moškrič. pogovar-
jahio le, kako bomo trošili. gradili,
skoraj nič pa o tem, kako bomo to
ustvarili.

Tudi delegati naše skupščine so na
tej seji, potem ko si si oglcdali film o
rezultatih prvega in drugcga samo-
prispevka, govorili o programu 111.
samoprispevka in pripravah nanj. V
celoti so podprli stališča občinske
konference SZDL, zahtcvali pa so ti-
pizacijo objektov, ki jih bomo gradi-
li, pa tudi odgovor na vprašanje,
zakaj je v bežigrajski občini predvi-
dena iz samoprtspevka gradnja šole v
soseski, ki je zdaj še ni, ampak je šele
narisana na papirju. Delegati so
sklenili, da sklep o uvedbi referen-
duma za III. samoprispevek razpiše
mestna skupščina.

Oba zbora sta — ludi z dopolnili in
spremerabami, ki so se oblikovale v
javni razpravi — sprejela statul naše
občine, medtem ko sta k mestnemu
statutu dala soglasje. D. J.


